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Protokół Nr 3/11 
 

           z posiedzenia Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury Rady Gminy 
Gnojno, odbytego w dniu 26 września 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
w Gnojnie. 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz. 16.10. 
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, udział wzięło 3 członków 
Komisji, Wójt Gminy, pani Jolanta Stachowicz, dyrektor Gimnazjum w Gnojnie, 
dyrektorzy szkół podstawowych w Gnojnie i Raczycach oraz kierownicy punktów 
filialnych w Kosterze, Balicach i Jarząbkach. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza wyników testu kompetencyjnego i egzaminu gimnazjalnego. 
3. Funkcjonowanie dowozu dzieci do szkół na terenie gminy. 

 
Do punktu 1-go. 
 
            Otwarcia posiedzenia oraz powitania wszystkich uczestników dokonał 
Przewodniczący Komisji, pan Krzysztof Musiał. 
 
Do punktu 2-go. 
 
             Podczas analizy wyników testu kompetencyjnego na koniec szóstej klasy oraz 
egzaminu gimnazjalnego ze strony nauczycieli padały sugestie, że problem tkwi         
w szczegółach, a wpływ na końcowe wyniki ma m.in. środowisko, z którego uczeń się 
wywodzi, zainteresowanie rodziców postępami w nauce swojego dziecka i wola 
współpracy ze szkołą z ich strony. Niebagatelny wpływ na wyniki nauczania ma 
również sposób, w jaki nauczyciele przekazują swoją wiedzę. 
W rezultacie kilku uczniów, uzyskując niskie noty na egzaminie, obniża średnią klasy, 
a w konsekwencji całej szkoły. 
Wniosek: realizacja projektu pn: „Indywidualizacja nauczania i wychowania klas I-
III w Gminie Gnojno” wpłynie korzystnie na wyniki nauczania. 
W wyniku dyskusji Komisja wysunęła wniosek o przeprowadzanie indywidualnych 
rozmów z rodzicami dzieci, które osiągają słabsze wyniki w nauce i odstają znacznie 
od średniej - o zgłaszanie się z nimi do Poradni Psychologicznej. 
Jeżeli zajdzie taka konieczność – o kierowanie dzieci do szkół specjalnych, w celu 
ułatwienia im startu w życie.  
 
Do punktu 3-go. 
 
             W wyniku dyskusji wypracowano następujące wnioski: 
-powtórnie przeanalizować przebieg trasy dowozu (wniosek radnego Stanisława 
Wcisło), 
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- usprawnić dowóz tak, aby dzieci ze Szkoły Podstawowej w Balicach nie odchodziły 
do innych szkół (j.w.), 
- poczynić starania o zakup dodatkowego środka transportu, 
- Dyrektor SP w Gnojnie podkreśliła, że główną przyczyną odchodzenia dzieci ze 
szkół jest nie tylko dowóz, jak to  sugerował radny Stanisław Wcisło. 
Równie ważną, być może najważniejszą jest opracowanie ciekawej oferty 
dydaktyczno-wychowawczej przez daną szkołę.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
 
Protokolant:                                                                           Przewodniczący Komisji                                                               
B.Czarnecka                                                                               Krzysztof Musiał                                                                       
 
  
 


